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ZÁPISNICA 
 

zo zasadnutia  komisie kultúry, športu, cestovného ruchu a miestneho rozvoja, ktoré sa 
konalo dňa 21.4.2016 

 
 
Dňa 21.januára 2016 sa uskutočnilo na Mestskom úrade v Žiline  zasadnutie  komisie. Zasadnutie 
otvoril predseda komisie Ján Ničík. 

Na zasadnutí sa zúčastnili 8 členovia komisie KŠCRMR z celkového počtu 11, čím bola  
komisia uznášania schopná.  Neprítomní p. Adamov, p. Durmis a p. Šustrová boli ospravedlnení. 
Prezenčná listina zo zasadnutia tvorí prílohu č. 1 Zápisnice zo zasadnutia  komisie (ďalej len 
„zápisnica“).  
 
Program: 
 
 
1. ZMENA ROKOVACIEHO PORIADKU MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA V ŽILINE 
 
2. NÁVRH NA SCHVÁLENIE ZÁMERU NA ODPREDAJ  100% AKCIÍ SPOLOČNOSTI MSHK ŽILINA, A.S. 

 
3. NÁVRH NA ZMENU VŠEOBECNE ZÁVÄZNÉHO NARIADENIA MESTA ŽILINA O URČENÍ PRAVIDIEL ČASU 

PREDAJA V OBCHODE  A ČASU PREVÁDZKY SLUŽIEB NA ÚZEMÍ MESTA ŽILINA 
 
4.  INFORMATÍVNA SPRÁVA  O ČINNOSTI KOMISIÍ MESTSKÉHO 

ZASTUPITEĽSTVA  V ŽILINE 
 
5. DODATOK Č. 1  K ZÁSADÁM ODMEŇOVANIA POSLANCOV MESTSKÉHO  

 
ZASTUPITEĽSTVA V ŽILINE 

 
6. INFORMATÍVNA SPRÁVA K VYDANIU ORGANIZAČNÉHO PORIADKU MESTSKÉHO  

 
ÚRADU V ŽILINE 

 
7.    Návrh všeobecne záväzného nariadenia č. ........... / 2016, ktorým sa vydáva Trhový poriadok pre                     
 

 príležitostný trh FARMÁRSKY TRH 
 
8.    OCENENIE OSOBNOSTÍ MESTA ŽILINA ZA ROK 2015 
 
9.    AREÁL ŽILINSKÉHO ŠPORTU,KOMPLEXNÁ ANALÝZA PROJEKTU 
 
10. Iné 
 
11. Záver 
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Prerokovanie materiálov komisie  
 
  
7. Návrh všeobecne záväzného nariadenia č. ........... / 2016, ktorým sa vydáva Trhový poriadok pre 

príležitostný trh FARMÁRSKY TRH 
 
Predseda komisie Ján Ničík privítal členov komisie. Navrhol, aby sa jednotlivé body programu 
preberali podľa príchodu pozvaných predkladateľov materiálu. 
P. Hulín predstavil materiál a  zdôraznil, že už v minulosti bol záujem o farmárske trhy 
prevádzkovať 2x do týždňa. Pôvodné VZN v prípade prijatia trhového poriadku pre farmárske 
trhy zanikne. 
 
 
Stanovisko  komisie: 
 
Komisia  postupuje predložený materiál na mestskú radu.  
 
Výsledok hlasovania:  Za:   9 hlasov  Proti: nikto  Zdržal sa: 0  
 
 
8. OCENENIE OSOBNOSTÍ MESTA ŽILINA ZA ROK 2015 

 
Pani Dolníkova informovala, že p. Bielešová odmietla prijať ocenenie, nakoľko už v minulosti 
cenu dostala. Navrhla, aby ocenenie dostala p. Štofková. Pani Dolníková so súhlasom komisie 
zdôraznila, že nemôže byť prijatý takýto postup a návrh na ocenenie osobností mesta Žilina ide 
ďalšiemu v poradí v navrhovaných osobností. V poradí ďalšou je p. Prekopová a o nej aj 
hlasovala aj komisia. 

 
Stanovisko  komisie: 
 
Komisia  postupuje navrhovaný materiál na mestskú radu.  
 
Výsledok hlasovania:  Za:   9 hlasov  Proti: nikto  Zdržal sa: 0  
 
9. AREÁL ŽILINSKÉHO ŠPORTU,KOMPLEXNÁ ANALÝZA PROJEKTU 
 
P. Krutek informoval komisiu komplexne o projekte AŽIŠ. Dôležité bolo dodržať pripomienkovaný 
postup teda marketingovú štúdiu, vizualizáciu, technickú analýzu, financovanie prevádzky, mechanizmy. 
Informoval taktiež o pozemkoch mesta Žilina, kde by AŽIS mal byť v budúcnosti realizovaný. Okrem 
lokalizácie mimo centra. Upozornil, že v dnešnej dobe by iné športové centrum nemohlo byť realizované 
kvôli dopravnej situácií v meste v centre mesta tak ako bola v minulosti postavená športová hala na 
Bôriku. 
p. Čepec upozornil na nepresnosti v projekte a nejasnej infraštruktúre.  
p. Plešinger, ktorý bol aj členom komisie, ktorá rieši aktuálny stav športovej haly na Bôriku komisiu 
KŠCRMR informoval, že jednania s majiteľom hale skončili a nepredpokladaná vyriešenie k spokojnosti 
mesta Žilina. To isté sa týka športového objektu na Karpatskej ulici, kde žiada staviteľ zmenu 
splátkového kalendára, čo je pre mesto neakceptovateľné. Preto p. Plešinger navrhol všetky obchodné 
vzťahy s dotknutým majiteľom oboch objektov prerušiť. 
 
 
Stanovisko  komisie: 
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Komisia  postupuje navrhovaný materiál na mestskú radu.  
 
Výsledok hlasovania:  Za:   6 hlasov  Proti: nikto  Zdržal sa: 3 (Čepec, Adamov, 
Ničík)  
 
 
10. DODATOK Č. 1  K ZÁSADÁM ODMEŇOVANIA POSLANCOV MESTSKÉHO  

 
ZASTUPITEĽSTVA V ŽILINE 

 
 
 Komisia diskutovala o navrhovanej zmene a p. Cibuľka zdôraznil, že nie je spokojný, že 
to nie je legislatívne ošetrené, ale schvaľovať to musia samotní poslanci, ktorých sa to týka. P. 
Plešinger sa pýtal na porovnanie odmeny poslancov s inými mestami. 
 
Stanovisko  komisie: 
 
Komisia  postupuje navrhovaný materiál na mestskú radu.  
 
 
Výsledok hlasovania:  Za:   7 hlasov  Proti: nikto Zdržal sa: 2 (Mjartan, Cibuľka)  
 
 
 
 

2. NÁVRH NA SCHVÁLENIE ZÁMERU NA ODPREDAJ  100% AKCIÍ SPOLOČNOSTI MSHK ŽILINA, 
A.S. 

 
P. Čepec zdôraznil, že materiál už bol predmetom rokovania a podmienky sú nejasné. Porovnal 
situáciu s mestskou krytou plavárňou. Pripomenul, že financie s prenájmu prichádzajú do klubu 
na financovanie A družstva mužov, čo považuje za nespravodlivé. K podmienkam nastavenia 
vzťahov sa vyjadril aj p. Krutek, prečo nemôžu byť vopred presne definované. 
Predseda komisie p. Ničík informoval, že bol na stretnutí, ktorého premetom bol práve 
navrhovaný odpredaj akcií. Nedošlo však k vyriešeniu problému. 
 
Stanovisko  komisie: 
 
Komisia  postupuje navrhovaný materiál na mestskú radu.  
 
Výsledok hlasovania:  Za:   5 hlasov  Proti: nikto  Zdržal sa: 4 (Čepec, Cibuľka,  
 

Adamov, Hupková)  
 
 

3. INFORMATÍVNA SPRÁVA K VYDANIU ORGANIZAČNÉHO PORIADKU 
MESTSKÉHO ÚRADU V ŽILINE 
 
 
P. Brathová informovala o vzniku nového oddelenia Sprostredkovateľský orgán pre 
IROP a ostatných zmenách v organizačnom poriadku mestského úradu 
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Stanovisko  komisie: 
 
Komisia  berie predložený materiál na vedomie.  
 
 
 
 
 
 
 
 

4. NÁVRH NA ZMENU VŠEOBECNE ZÁVÄZNÉHO NARIADENIA MESTA ŽILINA O URČENÍ 
PRAVIDIEL ČASU PREDAJA V OBCHODE  A ČASU PREVÁDZKY SLUŽIEB NA ÚZEMÍ MESTA 
ŽILINA 

 
 
Komisia sa jednoznačne v rozprave zhodla na zrovnoprávnení pravidiel. 
 
Komisia  postupuje navrhovaný materiál na mestskú radu.  
 
Výsledok hlasovania:  Za:   5 hlasov  Proti: nikto  Zdržal sa: 4 (Čepec, Cibuľka,  
 
P. Dolníková následne na to predložila návrh VZN, kde podali žiadosť 4 prevádzky. Zdôvodnila, 
že prevádzky sa nenachádzajú v obývanej časti mesta a minulosti nebola zo strany mestskej 
polície sťažnosť a obyvateľov na prevádzky, ktoré si podali žiadosť o zmenu času prevádzky. 
Eufória klub –  pánsky klub, otváracie hodiny : utorok – štvrtok od 21.00 do 3.00 hod.  
Enjoyclub –diskotéka 18+  s tematickým programom (oldies party, latino party a pod. ) na 
Mariánskom námestí – otváracie hodiny : piatok a sobota do 5:30.  
Rýchle občerstvenie bez poskytovania alko nápojov  : 
Mariánske námestie ROMIKOM – bývalý kráľ –prevádzkové hodiny : piatok a sobota do 4.00 
hod.  
Hlinkove námestie – Kral Turkish kebab –  prevádzkové hodiny pracovné dni  do 1.00 hod. 
a v piatok a sobotu do 5. 00 hod. 
 
 
 
 
Komisia  postupuje navrhovaný materiál na mestskú radu.  
 
Výsledok hlasovania:  Za:   7 hlasov  Proti: nikto  Zdržal sa: 0 
 
 
10. Iné 
 
P. Dolníková prezentovala projekt Cvičenie na Vodnom diele. Mesto oslovilo seniorov, materské 
centrá a Mládežnícky parlament, ktorí vítajú ponúkanú službu možnosti cvičenia. Poslanci 
zhodnotili, že až spustenie prevádzky ukáže opodstatnenie tejto služby pre obyvateľov mesta 
Žilina. 
 
V Žiline dňa 21.4. 2016 



 

5 
 

   
Zapísal: 
Mgr. Zánický Peter, sekretár komisie 
 
Schválil: 
Ján Ničík – predseda komisie KŠCRMR 


